
Færøudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 21. september 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FÆU alm. del

Spørgsmål 32
Kan ministeren oplyse, hvorvidt Rigspolitiet har lavet de nødvendige investeringer i an-
skaffelsen af teknisk udstyr til politiet på Færøerne, som muliggør implementeringen 
af efterforskningsarbejde i form af aflytning? Der henvises til, at en lov om en såkaldt 
aflytningspakke, der skulle understøtte færøsk politis efterforskningsarbejde i forhold til 
aflytning af mobiler, logning af GPS-positioner m.v., blev vedtaget af Lagtinget i 2014. 
Grundet manglende bevilling havde politiet på Færøerne i første kvartal i 2020 stadig ikke 
fået implementeret denne del af efterforskningsarbejdet, da det beroede på nødvendige 
investeringer fra Rigspolitiets side.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Edmund Joensen (SP).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Edmund.joensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Edmund Joensen
formand
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